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Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2024 

  

Styrelsearbetet  

Styrelsen har under året haft nedanstående sammansättning:  

Bengt Johansson (ordförande), Ann Olofsson (kassör), Erik Ehrnholm (sekreterare), Ove 

Grönberg (ansvarig för arbetsutskottet), Alexander Osztovics (ansvarig V/A). 

Styrelsesuppleanter har varit Andreas Brunåker och Jesper Pengermaa.  

Styrelsen har haft 7 protokollförda möten under 2024. 

 

Föreningsstämmor  

Ordinarie föreningsstämma genomfördes lördagen den 18 maj i samband med arbetsdagen.  

Ingen extra föreningsstämma hölls under 2024.  

 

Nya medlemmar under 2024  

Fredrik och Anne Streng har förvärvat Ostra 4:22 av Thomas och Monica Orregård. Erik 

Linzatti och Nathalie Vasilevski har förvärvat Ostra 14:2 av Ulf och Marie Karlsson. 

 

Föreningens ekonomi  

Föreningens samlade resultat för 2024 uppgår till -4 tkr. 

Resultatet har belastats med extra kostnader för dränering av vattenstigen och området utanför 

hydroforskjulet på sammanlagt ca 25 tkr. Eftersom resultatet ändock hamnar nära noll har 

styrelsen valt att inte utnyttja reparations/underhållsfonen för de extra kostnaderna och 

föreningens ekonomi är fortfarande god. 

 

Aktiviteter och händelser under året  

- Hydroforskjulet färdigställdes (endast detaljer återstår) 

- Dränering av området utanför hydroforskjulet har gjorts 

- Dränering av vattensjukt område på vattenstigen har gjorts 

- Avrinningen branta backen vid Södra Hagvägens södra infart har förbättrats genom grovt 

grus i vägkant. 

- SEVABs driftsäkring av Ostra Hage har försenades ytterligare. Oklart när den kommer att 

genomföras. 

- En fönsterruta på föreningens byggnader har lagats/bytts 

- Sly har rensats utefter områdets östra infart. 

- Föreningen har fått ett Swishnummer (1230056960) 

- Lantmäteriet har arbetat med överföringen av fibernätet till EEM och upplösningen av 

gemensamhetsanläggningen och det hela blir förhoppningsvis klart under första halvan av 

2025.  

- Två ordinarie arbetsdagar har genomförts  

- Löpande underhåll av våra vägar och grönområde har genomförts 

- Sedvanlig majbrasa anordnades på Valborgsmässoafton  

 
Festverksamhet  

Midsommarfirande med dans kring midsommarstången genomfördes på midsommaraftons 

förmiddag.  

Vi saknar fortfarande festkommitté. 
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Styrelsen tackar föreningens medlemmar för förtroendet under det gångna året och ställer sina 

platser till föreningsstämmans förfogande 
 

 

 


